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Proponowany porządek obrad XXXV sesji Rady Miasta  przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Prezentacja samochodu do przewozu uczniów niepełnosprawnych zakupionego                              

w ramach "Programu wyrównywania różnic między regionami III" dofinansowanego                  

ze środków PFRON. 

3. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje. 

8. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich i prezesa Spółdzielni Socjalnej. 

9. Informacja nt. realizacji inwestycji i remontów w mieście w 2020r. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2020 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2020–2023, 

3) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2021–2024, 

4) uchwalenia budżetu Miasta Brzeziny na 2021 rok, 

5) zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi, 

6) uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2021, 

7) uchwalenia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021, 

8) obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, 

9) przyjęcia projektu Statutu Muzeum Regionalnego w Brzezinach, 

10) zmiany uchwały Nr XXIV/180/2020 Rady Miasta Brzeziny z dnia 27 lutego 2020 r.  

w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz ustalenia stawki opłaty za pojemnik o 

określonej pojemności, 

11) ustalenia Regulaminu Targowiska Miejskiego w Brzezinach, 

12) planu pracy Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 2021r., 

13) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 

2021r., 

14) planu pracy Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 

2021r., 

15) planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 

2021r., 

16) planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 2021r., 

17) planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 

2021r. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Zakończenie sesji. 

 

 

1.  Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Maślanko otworzył XXXV sesję Rady Miasta Brzeziny w dniu 

30 grudnia 2020 r. o godz. 904 w sali konferencyjnej Urzędu Miasta. Sesja była transmitowana               

na żywo do internetu przez You Tube.  
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2. Prezentacja samochodu do przewozu uczniów niepełnosprawnych zakupionego                              

w ramach "Programu wyrównywania różnic między regionami III"  dofinansowanego                  

ze środków PFRON. 

Burmistrz Ilona Skipor poinformowała, iż Miasto zakupiło fabrycznie nowy, 9- osobowy bus 

marki volkswagen Caravelle 6.1 dostosowany do przewozu osób niepełnosprawnych.  

Zakup samochodu był możliwy dzięki dofinansowaniu Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych  w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III”. 

Koszt zakupu samochodu wyniósł 159.887,70zł brutto, natomiast kwota dofinansowania 

90.000,00zł.  

Samochód będzie dowoził niepełnosprawnych uczniów do przedszkoli, szkół i specjalnych 

ośrodków szkolno-wychowawczych w Łodzi.  

Pani Burmistrz przekazała głos Panu Przemysławowi Suligorskiemu - specjaliście ds. 

Współpracy z Administracją Publiczną z Łódzkiego Oddziału Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  w Łodzi, który na wstępnie pogratulował uzyskanego 

dofinansowania, a następnie poinformował, iż w tym roku w/w program również został już 

uruchomiony, przy czym jego zasady uległy pewnej zmianie m.in. wzrosła kwota 

dofinansowania do 105.000,00zł, a uzyskane dofinansowanie można przeznaczyć na 

likwidowanie barier architektonicznych (m.in. montaż wind, najazdów, podjazdów). 
 

Pani Burmistrz powiedziała, iż w przyszłym roku Miasto planuje złożyć wniosek o 

dofinansowanie na zamontowanie windy. 
 

Następnie Władze Miasta, radni oraz zaproszeni goście wyszli przed budynek Urzędu Miasta, 

gdzie dokonano uroczystego przekazania zakupionego samochodu oraz jego poświęcenia przez 

ks. kan. Marka Balceraka proboszcz parafii pw. Najświętszej Maryi Panny Częstochowskiej w 

Brzezinach.  
 

3.  Stwierdzenie prawomocności sesji. 

Na podstawie listy obecności, podpisanej przez 12. radnych Przewodniczący Rady Miasta 

stwierdził quorum oraz prawomocność obrad. 

Radny Adam Durański spóźnił się na posiedzenie Rady Miasta. 

Radni: Roman Kornecki oraz Daniel Szymczak nieobecni podczas XXXV sesji Rady Miasta 

Brzeziny. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

4.  Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta odczytał proponowany porządek obrad XXXV sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Prezentacja samochodu do przewozu uczniów niepełnosprawnych zakupionego                              

w ramach "Programu wyrównywania różnic między regionami III" dofinansowanego                  

ze środków PFRON. 

3. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje. 

8. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich i prezesa Spółdzielni Socjalnej. 

9. Informacja nt. realizacji inwestycji i remontów w mieście w 2020r. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2020 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2020–2023, 
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3) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2021–2024, 

4) uchwalenia budżetu Miasta Brzeziny na 2021 rok, 

5) zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi, 

6) uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2021, 

7) uchwalenia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021, 

8) obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, 

9) przyjęcia projektu Statutu Muzeum Regionalnego w Brzezinach, 

10) zmiany uchwały Nr XXIV/180/2020 Rady Miasta Brzeziny z dnia 27 lutego 2020 r.  

w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz ustalenia stawki opłaty za pojemnik o 

określonej pojemności, 

11) ustalenia Regulaminu Targowiska Miejskiego w Brzezinach, 

12) planu pracy Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 2021r., 

13) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 

2021r., 

14) planu pracy Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 

2021r., 

15) planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 

2021r., 

16) planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 2021r., 

17) planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 

2021r. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Zakończenie sesji. 
 

5.  Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

Zastępca Burmistrza Jakub Piątkowski przedstawił informację z prac między sesjami: 
 

- 27 listopada Pani Burmistrz podpisała akt notarialny – umowę sprzedaży nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 216/8 o pow. 3,0817 ha, położonej  w obrębie 2 miasta Brzeziny przy 

ul. Waryńskiego. Cena sprzedaży 1.447.330,00zł netto, 1.780.215,90 zł brutto. Nieruchomość 

była sprzedana w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, w wykonaniu  Uchwały Nr 

XXX/220/2020 Rady Miasta Brzeziny z dnia 27 sierpnia 2020 r. 
 

- 30 listopada odbyło się Walne Zgromadzenie Spółdzielni Socjalnej Communal Service w 

Brzezinach, na którym została podjęta uchwała w sprawie odwołania Prezesa Zarządu w skutek 

złożonej rezygnacji. 
 

- 30 listopada odbył się odbiór techniczny zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2912 E ul. 

Małczewska w Brzezinach” na odcinku o długości 990 mb. Zadanie zostało wykonane w 

terminie przez wykonawcę - Zakład Remontowo Drogowy Spółka z ograniczona 

odpowiedzialnością Spółka komandytowa 90-361 Łódź ul. Piotrkowska 276 za kwotę   

857.738,79zł, 
 

- 30 listopada odbyło się Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników TBS w Brzezinach sp. z 

o.o. , na którym zostały podjęte uchwały dotyczące zmiany dwóch członków Rady Nadzorczej, 
 

- 1 grudnia odbyło się Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników  ZUK sp. z o.o. w Brzezinach, 

na którym zostały podjęte uchwały dotyczące zmiany jednego członka Rady Nadzorczej, 
 

- 2 grudnia Pani Burmistrz podpisała akt notarialny – umowę sprzedaży nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 2463/27 o pow. 136 m², położonej w obrębie 8 miasta Brzeziny przy 
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ul. Kosmonautów, zabudowanej budynkiem gospodarczym wzniesionym przez osobę fizyczną. 

Cena sprzedaży 11.432,00zł brutto. Nieruchomość była sprzedana w drodze bezprzetargowej, w 

wykonaniu uchwały Nr XXVI/195/2020 Rady Miasta Brzeziny z dnia 30 kwietnia 2020 r. 
 

- 8 grudnia Wojewoda Łódzki poinformował, że Miasto Brzeziny otrzymało dofinansowanie w 

wysokości 12 mln zł z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na pierwszy etap budowy 

nowego kanału burzowego, który pozwoli odwodnić część miasta z rejonu ulic Sienkiewicza, 

Mickiewicza i Lasockich, Szacunkowy koszt całego zadania to 15 mln zł, 
 

- 8, 9 i 14 grudnia odbyły się rady budowy z udziałem wykonawcy i inspektora nadzoru zadania 

„Remont komnaty retencyjnej w kanale burzowym wraz z zarwaną częścią kanału burzowego”, 
 

- 9 grudnia Pani Burmistrz podpisała akt notarialny – umowę sprzedaży nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 3746/1 o pow. 1258 m², położonej w obrębie 3 miasta Brzeziny przy 

ul. Wojska Polskiego. Cena sprzedaży 41.438,70zł brutto. Nieruchomość była sprzedana w 

drodze przetargu ustnego nieograniczonego, w wykonaniu zarządzenia nr 8/2018 Burmistrza 

Miasta Brzeziny z dnia 11 stycznia 2018 r. 
 

- 10 grudnia po przeprowadzonym postępowaniu w trybie przetargu nieograniczonego na 

zadanie „Wymiana oświetlenia ulicznego na terenie miasta Brzeziny” Pani Burmistrz wybrała 

Wykonawcę SP-INSTAL Sebastian Przepiórski 95-100 Zgierz ul. Długa 6/5 za kwotę 

876.990,00zł. Wpłynęło 8 ofert, 
 

- 11 grudnia do budżetu Miasta Brzeziny wpłynęły środki w wysokości 12 mln zł z Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych na pierwszy etap budowy nowego kanału burzowego, 
 

- 15 grudnia Pani Burmistrz podpisała umowę na oddanie w dzierżawę na okres 29 lat 

nieruchomości oznaczonej jako działki nr: 2155, 2156, 2157, 2158, 2159 i 2160, położonej w 

Brzezinach w rejonie ul. Wojska Polskiego. Oddanie w dzierżawę powyższej nieruchomości 

nastąpiło zgodnie z uchwałą Nr XXX/221/2020 Rady Miasta Brzeziny z dnia 27 sierpnia 2020 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w drodze przetargu nieruchomości 

oznaczonej jako działki nr 2155, 2156, 2157, 2158,2159 i 2160, położonej w obrębie 4 miasta 

Brzeziny w rejonie ul. Wojska Polskiego oraz Zarządzeniem Nr 203/2020 Burmistrza Miasta 

Brzeziny z dnia 2 listopada 2020 r. w sprawie wydzierżawiania nieruchomości w drodze 

przetargu ustnego ograniczonego, ustalenia minimalnej rocznej stawki czynszu za dzierżawę, 

wprowadzenia regulaminu przeprowadzenia przetargu ustnego ograniczonego oraz powołania 

komisji przetargowej. Umowa została podpisana z Expanse Plus Sp. z o.o. z siedzibą w Łodzi 

przy ul. Brzeźnej 12 lok. 1 i EFE Romania S.A. z siedzibą w Warszawie przy ul. Domaniewskiej 

47 lok.10, reprezentowanymi na podstawie pełnomocnictwa z 14 grudnia 2020 r. przez 

Zbigniewa Górczaka. W umowie Strony ustaliły, iż z tytułu dzierżawy, Dzierżawca będzie płacił 

Wydzierżawiającemu roczny czynsz: 

a) w kwocie 14.500,00zł za 1 ha od powierzchni faktycznie zajętej przez Farmę Fotowoltaiczną, 

ustalony w drodze przetargu w dniu 1 grudnia 2020 r. 

b) w kwocie 500,00zł za 1 ha od pozostałej powierzchni przedmiotu dzierżawy 

niewykorzystanej pod Farmę Fotowoltaiczną. 
 

(W tym momencie na posiedzenie Rady Miasta przybył spóźniony radny Adam Durański). 
 

Czynsz określony w pkt 1. będzie płatny rocznie, począwszy od pierwszego roku, w którym 

zostanie rozpoczęta budowa Farmy Fotowoltaicznej. Czynsz za pierwszy rok będzie płatny 

proporcjonalnie do ilości dni w danym roku (od dnia przekazania terenu pod budowę).  

Od dnia podpisania Umowy do momentu rozpoczęcia budowy Farmy Fotowoltaicznej, jednak 

nie później niż do 30.06 2022 r. Dzierżawca będzie płacił czynsz roczny w kwocie 500,00zł za 1 

ha. 
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- 15 grudnia po przeprowadzonym przetargu nieograniczonym na zakup środka transportu do 

przewozu osób przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych z dofinansowaniem ze 

środków PFRON w ramach projektu „Busem do Łodzi” Pani Burmistrz wybrała wykonawcę 

PHU BURSIAK Sp. z o.o. 93-490 Łódź ul. Pabianicka 119/131 za kwotę 159.887,70zł. 

Wpłynęły 2 oferty. Odbiór środka transportu odbył się 22 grudnia br. 
 

- 18 grudnia po przeprowadzonym przetargu nieograniczonym na „Odbiór i zagospodarowanie 

odpadów komunalnych z terenu miasta Brzeziny” Pani Burmistrz wybrała ofertę złożoną przez 

Wykonawcę - Konsorcjum firm: Lider „EKO-REGION” Sp. z o.o. 97-400 Bełchatów ul. 

Bawełniana 18 i Partner: GLOBALeko Przemysław Kozłowski 95-060 Brzeziny ul. Składowa 3 

za kwotę 4.325.400,00zł. 
 

 - 21 grudnia Wykonawca (firma Helpol z Łodzi) przekazał dokumentację projektową nowego 

kanału deszczowego. Koszt opracowania dokumentacji 110.700,00zł. Łącznie na mapę do celów 

projektowych, dokumentację i badania geodezyjne wydatkowano 117.380,00zł. 
 

- 23 grudnia po przeprowadzonym przetargu nieograniczonym na zadanie ”Dostawa energii 

elektrycznej i świadczenie usług dystrybucji energii elektrycznej dla Miasta Brzeziny oraz 

podległych obiektów i infrastruktury” Pani Burmistrz wybrała Wykonawcę - PGE Obrót S.A. 

35-959 Rzeszów ul. 8-go Marca 6 za kwotę 666.499,60zł w tym Miasto Brzeziny 320.044,27zł.  

Wpłynęły 2 oferty. 
 

Dyskusja. 
 

Radna Anna Sokołowska poprosiła o przybliżenie tematu remontu komnaty retencyjnej w 

kanale, gdyż temat ten został dość ogólnikowo przedstawiony. 
 

Zastępca Burmistrza powiedział, iż była to bardzo trudna inwestycja, która polegała nie tylko na 

remoncie komnaty retencyjnej, ale również na zabezpieczeniu kamienicy. Zaizolowano oraz 

wzmocniono fundamenty kamienic na ul. Sinkiewicza 1. Remont komnaty polegał na 

uzupełnieniu licznych ubytków oraz jej uszczelnieniu. Zamontowano również rurę, która ma 

odprowadzać wodę niemniej jednak nie rozwiąże to całkowicie problemu zalewania tego rejonu. 

Ponadto w bramie wjazdowej umiejscowiono garb, który ma zabezpieczyć podwórko przed 

wtargnięciem dużych ilości wody. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy z prac które zostały wykonane na tzw. “dołu” można 

wywnioskować, iż poprzednie prace „wykonano mniej starannie”? 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż swoje zdanie na ten temat wypowiadał już wielokrotnie 

jako radny – wykonana w tamtym czasie inwestycja nie była remontem kanału, co więcej 

doprowadziła ona do jeszcze większej degradacji miasta. Była to fatalna inicjatywa, która 

przyniosła kolejne fatalne skutki w postaci zalewania. 
 

Radny Przemysław Maślanko zapytał o informację nt. remontu pływalni, o której wspominał 

Zastępca Burmistrza, jednak nie ma jej w oficjalnej informacji odnośnie prac między sesjami. 
 

Zastępca Burmistrza opowiedział, iż jest to “świeża” sprawa – Miasto złożyło wniosek do 

rządowego programu na remont pływalni, gdzie duża część wniosku dotyczy fotowoltaiki. 

Ponadto zamontowana zostanie nowa rura zjazdowa na basen oraz wykonane prace remontowe 

wewnątrz obiektu. Koszt zadania będzie w granicach 1.100.000,00zł. Niemniej jednak jest to 

dopiero pierwszy etap, jaki Miasto chce wykonać w ramach tego obiektu. 
 

6.  Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Ilona Redlińska w imieniu jednego z mieszkańców z ul. Piłsudskiego poprosiła o 

zamontowanie luster na skrzyżowaniu ulic Rejtana/Piłsudskiego. 
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Zdaniem Zastępcy Burmistrza montaż lustra jest ciekawym pomysłem i zostanie on 

przeanalizowany przez komisję. 
 

Przewodniczący Rady Miasta przypomniał radnej, iż w/w interpelacja winna być złożona na 

piśmie. 
 

Radna potwierdziła, iż zostanie zachowana pisemna forma interpelacji. 
 

7.  Odpowiedzi na interpelacje. 

Radna Ilona Redlińska poinformowała, iż otrzymała odmowną odpowiedź na swoją interpelację 

dotyczącą zamontowania progu zwalniającego na ul. Piłsudskiego blisko znajdującej się tam 

przychodni. 
 

Zastępca Burmistrza przypomniał, iż montaż progów zwalniających poprzedza opinia wydana 

przez m.in. policję, pogotowie, które bardzo często negatywnie opiniują takie instalacje z uwagi, 

iż przy przejeździe muszą tam zwalniać, co negatywnie wpływa na czas udzielenia pomocy. 
 

8. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek  

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

9. Informacja nt. realizacji inwestycji i remontów w mieście w 2020r. 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka po krótce przedstawił informację nt. realizacji inwestycji i 

remontów w mieście w 2020r. - w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Podkreślił, iż w/w informacja była już bardzo szeroko omawiana podczas komisji Rady Miasta. 
 

Dyskusja. 
 

Radny Janusz Nowański odnosząc się do kwestii remontu kanału zapytał, czy Miasto ma wiedzę 

co do stanu stabilności fundamentów oraz głównych ścian nośnych budynków położonych w 

bezpośrednim sąsiedztwie mas skalnych, które najpierw ulegały erozji, a później odtwarzaniu i 

czy ponowne ubicie terenu nie spowoduje nowych pęknięć, czy też obsunięć? 
 

Naczelnik Wydz. RI poinformował, iż przed przystąpieniem do naprawy zakres prac oraz stan 

obiektu był poddawany kontroli oraz ocenie Nadzoru Budowlanego. Z tego tytułu powstały 3 

opinie, które nakazywały Miastu dokonanie prac zabezpieczających w tych budynkach w 

związku ze złym stanem technicznym. 
 

Pani Burmistrz dopowiedziała, iż po wykorytowaniu podwórka okazało się, że grunt był 

strasznie nasiąknięty. Masa skalna została wybrana, ustabilizowano grunt, a teren został 

uzupełniony piachem. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

10.  Rozpatrzenie projektów uchwał. 
 

10.1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 

2020 rok 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 
 

Przewodniczący komisji Marek Matyszczak poinformował, iż Komisja Finansowo-Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Po odczytaniu projektu uchwały przez Skarbnika Miasta Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

10.2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Brzeziny na lata 2020–2023 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 
 

Przewodniczący komisji Marek Matyszczak poinformował, iż Komisja Finansowo-Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Skarbnika Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

10.3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2021–2024 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 
 

Przewodniczący komisji Marek Matyszczak poinformował, iż Komisja Finansowo-Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Skarbnika Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 
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Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

10.4.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Brzeziny na 

2021 rok 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 
 

Przewodniczący komisji Marek Matyszczak poinformował, iż Komisja Finansowo-Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Skarbnika Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  1. – „wstrzymujący się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

10.5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi  

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 
 

Przewodniczący komisji Marek Matyszczak poinformował, iż Komisja Finansowo-Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Skarbnika Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

10.6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2021 

Pełnomocnik Burmistrza ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Krzysztof Kotynia 

przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Spraw Społecznych? 
 

Radny Przemysław Maślanko poinformował, iż Komisja Spraw Społecznych pracowała w 

ograniczonym składzie i w związku z tym nie opiniowała projektu uchwały tylko przyjęła go do 

wiadomości. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Skarbnika Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

10.7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021 

Pełnomocnik Burmistrza ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Krzysztof Kotynia 

przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Dyskusja. 
 

Radna Ilona Redlińska zapytała, czy Miasto ma podpisaną umowę z ośrodkiem terapeutycznym 

zajmującym się leczeniem narkomanii? 
 

Pełnomocnik Burmistrza odpowiedział, iż Miasto nie podpisuje takich umów. NFZ zapewnia 

opiekę i leczenie osób uzależnionych i współuzależnionych lub dzieci DDA. 

Następnie Pełnomocnik odczytał projekt uchwały.  
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Spraw Społecznych? 
 

Radny Przemysław Maślanko poinformował, iż sytuacja była analogiczna – komisja przyjęła 

projekt uchwały do wiadomości. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Skarbnika Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 30 minutową przerwę. 
 

Przerwa. 
 

Wznowienie obrad. 
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10.8.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej 

Sekretarz Miasta Grażyna Dziedzic przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Sekretarza Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

10.9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu Statutu Muzeum 

Regionalnego w Brzezinach 

Sekretarz Miasta przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu? 
 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Przemysław Maślanko poinformował, iż 

komisja zajmowała się w/w projektem uchwały podczas ostatniej komisji i wówczas opinia była 

pozytywna. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Sekretarza Miasta Przewodniczący Rady poddał projekt 

pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

10.10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/180/2020 Rady 

Miasta Brzeziny z dnia 27 lutego 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz ustalenia stawki 

opłaty za pojemnik o określonej pojemności   

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 
 

Dyskusja. 
 

Radny Janusz Nowański zadał 2 pytania: 

1. Na ile Miasto może uszczelnić system gospodarowania odpadami, aby nie było sytuacji 

kiedy to 10tys. mieszkańców, którzy są w systemie ponosi koszty za 2tys. mieszkańców, 

którzy nie zgłosili się do systemu? 

2. Na ile jesteśmy w stanie jako Miasto partycypować w kosztach podwyżki, aby 

partycypacja ta nie zużyła środków Miasta m.in. na realizację inwestycji? 
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Zastępca Naczelnika Wydz. RI odnosząc się do 1 pytania odpowiedziała, iż rzeczywiście duża 

część osób „ucieka z systemu”, niemniej jednak nie jest to aż 2tys. osób, gdyż trzeba pamiętać iż 

meldunek nie zawsze równoznaczny jest z zamieszkaniem, a opłata przypisana jest do osób 

zamieszkałych. 

W przypadku podejrzenia, iż deklaracja nie została rzetelnie złożona Miasto wzywa mieszkańca, 

aby złożył wyjaśnienie. Ponadto istnieje możliwość korzystania z bazy ewidencji ludności, z 

ewidencji liczby dzieci w szkołach, żłobkach. Wskazane byłoby też uaktywnienie się również 

mieszkańców w tej kwestii. 

Miasto planuje zintensyfikowanie działań kontrolnych w tym zakresie.  
 

Zastępca Burmistrza odnosząc się do 2 pytania poinformował, iż Miasto jest po przetargu i 

prognozowany koszt utylizacji śmieci w przyszłym roku zwiększy się o 800 tys. zł. Miasto 

może dopłacić z własnych środków do gospodarki odpadowej, niemniej jednak należy mieć na 

uwadze, iż odbędzie się to kosztem realizacji inwestycji. Najlepiej, aby koszt, który Miasto 

uzupełnia w systemie śmieciowym nie był wyższy, niż w roku bieżącym. 
 

Pani Burmistrz poinformowała, iż Miasto uzyskało dotację w wysokości 12 mln zł na budowę 

nowego kanału deszczowego i na chwile obecną jest to inwestycja priorytetowa. Kolejne 

poważne inwestycje przed Miastem to wymiana oświetlenia, budowa ciągu dróg 

samorządowych (wartość wniosku to 7,5mln zł). Wszystkie w/w inwestycje wymagają wkładu 

własnego i w związku z tym dalsze dokładanie do gospodarki odpadami spowoduje konieczność 

wstrzymania którejś z inwestycji. Pozyskiwane środki finansowe nie mogą być „przejadane” 

przez Miasto tylko uzupełniane przez mieszkańców. 

W związku z tym Miasto dąży do tego, aby partycypacja w opłacie za gospodarowanie 

odpadami wynosiła - 2/3 mieszkańcy, 1/3 z budżetu Miasta. 
 

Radna Anna Sokołowska powiedziała, iż proponowana stawka 33,50zł jest zaporowa dla 

przeciętnego mieszkańca Brzezin. Nie zmienia to jednak faktu, iż istnieje konieczność 

podniesienia opłaty śmieciowej, gdyż  Miasto nie może dopłacać do gospodarki odpadami 

kosztem inwestycji i rozwoju miasta. Radna zaproponowała, aby w/w opłatę ustalić na poziomie  

28-29zł. 
 

Pani Burmistrz poinformowała, iż sam koszt umiejscowienia odpadów w kuwecie i ich 

magazynowanie wzrósł o ponad 1000% (z 24zł do obecnie ponad 300zł). Taka sytuacja jest w 

całej Polsce. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki powiedział, iż nie kwestionuje potrzeby 

wprowadzenia podwyżki, ale chciałby zwrócić uwagę na różnicę między stanem osobowym 

miasta, a ilością mieszkańców wpisanych do systemu gospodarowania odpadami. W/w kwestię 

radny podnosił już przy poprzedniej podwyżce za śmieci, jednak nic w tej kwestii się nie 

zmieniło, a nawet wspomniana różnica uległa zwiększeniu. W związku z tym wniosek nasuwa 

się taki, iż Miasto mało skutecznie zajmuje się egzekwowaniem opłat za śmieci od 

mieszkańców, którzy uchylają się od płacenia. Zdaniem Wiceprzewodniczącego nieskuteczność 

działań Miasta w tym zakresie może doprowadzić do zwiększenia się jeszcze ilości osób 

uchylających się od uiszczania opłaty. Jedynym wyjściem jest uruchomienie procedury 

administracyjnej włącznie z procedurą sądową. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż nie ma żadnych narzędzi prawnych, za pomocą których 

samorządy mogą wpływać na mieszkańców, którzy uchylają się od płacenia opłaty  śmieciowej. 

Dodatkowo trzeba pamiętać o tym, iż osoba podpisująca się pod deklaracją oświadcza, iż 

podane dane są zgodne z prawdą. 

Miasto na podstawie własnych baz danych weryfikuje składane informacje. 

Nie ma regulacji ustawowych co do sposobu ukarania, czy egzekwowania od mieszkańca 

prawidłowości, czy prawdomówności przy składaniu oświadczeń, czy deklaracji za gospodarkę 
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odpadami. Pracownik Urzędu nie ma prawa, aby wejść do mieszkania i zweryfikować ilość 

mieszkających tam osób. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zwróciła uwagę, iż w Brzezinach wszystkie frakcje 

odbierane są przynajmniej raz w miesiącu. W sąsiednich gminach niektóre frakcje odbierane są 

raz na trzy miesiące, raz na pół roku, a nawet raz na rok. 

We wzorze deklaracji wpisuje się datę zaistnienia zmiany, co oznacza, iż w przypadku gdy rodzi 

się dziecko obowiązek uiszczenia opłaty powstaje z chwilą narodzin. 
 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI poinformowała, iż opracowany został wstępny system kontroli 

opierający się na weryfikacji danych pochodzących z następujących źródeł: dokumentów 

uprawniających do pobierania świadczenia 500+, dokumentów przyjęcia dzieci do szkół i 

przedszkoli, dokumentów meldunkowych, dokumentów o dostarczeniu wody i odbioru ścieków 

na nieruchomości, dokumentów pomocy społecznej, wywiadów środowiskowych. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska podkreśliła, iż regularne wnoszenie opłaty śmieciowej 

nie jest tak odczuwalne, niż gdybyśmy musieli uiścić ją raz na rok. Szkoda byłoby, aby Miasto  

przez nieroztropność mieszkańców, którzy nie zgłaszają swoich domowników do systemu 

„przejadało” pieniądze, które można byłoby przeznaczyć na wkłady własne do inwestycji. 

Zaapelowała do mieszkańców, aby reagowali na fakt nie uiszczania przez innych opłaty 

śmieciowej. 
 

Radny Dariusz Guzek powiedział, iż zgadza się z przedmówcami, iż system egzekwowania 

opłaty śmieciowej powinien być bardziej skuteczny dzięki temu Miasto musiałoby dużo mniej 

dopłacać do gospodarki odpadowej. W związku z tym warto byłoby zwiększyć działania w tym 

zakresie. 
 

Pani Burmistrz podkreśliła, iż ustawodawca nie przewiduje kar za niezgłoszenie osoby do 

ewidencji odpadami, ani odsetek za zaleganie z w/w opłatami. 

Problem stanowią również domy jednorodzinne, gdzie mieszkają np. 2 pokolenia tj. 6-8 osób, a 

do systemu zgłaszane są tylko 2-3 osoby. 
 

Przewodniczący Rady Miasta odnosząc się do słów Pani Burmistrz powiedział, iż nie do końca 

zgadza się z w/w opinią, gdyż weryfikacja liczby osób może i jest trudniejsza, jednak w domach 

jednorodzinnych odpady są staranniej sortowane. 
 

Pani Burmistrz odparła, iż nie dotyczy to wszystkich mieszkańców domków jednorodzinnych. 

Następnie wyartykułowała, iż w przyszłym roku Miasto nie będzie płacić ryczałtem za odbiór 

śmieci tylko od ilości wyprodukowanych ton śmieci. Umowa, którą Miasto podpisuje opiewa na 

4,5 tys. ton śmieci wyprodukowanych przez mieszkańców. Oznacza to, że jeżeli mieszkańcy 

wyprodukują więcej ton śmieci, niż ilość na którą została podpisana umowa wówczas Miasto 

będzie musiało rozpisać kolejny przetarg, co pociągnie za sobą kolejne koszty.  
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował radnych, że mieszkańcy oglądający transmisje on-

line pytają, jak Urząd kontroluje cudzoziemców mieszkających w Brzezinach w zakresie 

uiszczania opłaty śmieciowej? 
 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI odpowiedziała, że jeżeli chodzi o cudzoziemców lub grupy osób 

wynajmujących lokale to odpowiedzialność spoczywa na właścicielu, który powinien zgłosić te 

osoby. Jeżeli wynajem stanowi działalność gospodarczą wówczas przedsiębiorca nie ma 

obowiązku zgłaszania tego faktu do Urzędu i sam może zorganizować sobie wywóz odpadów. 
 

Pani Burmistrz dopowiedziała, iż każda osoba uzyskująca dochód z wynajmu lokali powinna 

mieć zarejestrowaną umowę w Urzędzie Skarbowym. 
 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Adam Durańki poinformował, iż wczoraj na 
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komisji odbyła się bardzo burzliwa dyskusja nt. podwyżki opłaty za gospodarowanie odpadami. 

Członkowie komisji byli zgodni co do konieczności podwyższenia stawki niemniej jednak 

zaproponowana kwota 33,50zł jest nie do przyjęcia. 

W związku z powyższym radny Adam Durański złożył wniosek formalny, aby wysokość opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi ustalić na poziomie 29,00zł. 
 

Radny Dariusz Guzek poparł wniosek formalny radnego A. Durańskiego. 
 

Radny Adam Durański powiedział, iż zdaje sobie sprawę z tego, iż mieszkańcy nie będą 

zadowoleni z podwyżki, niemniej jednak istnieje uzasadniona podstawa do podniesienia 

dotychczasowej stawki, a ponadto przy stawce 29,00zł mieszkańcy tak mocno tego nie odczują, 

niż gdyby to miała być stawka 33,50zł. Z drugiej zaś strony nawet mała podwyżka ograniczy 

wydatki Miasta i nie zahamuje realizacji planowanych inwestycji. 
 

Głosowanie wniosku formalnego radnego Adama Durańskiego: 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Wniosek formalny radnego został jednogłośnie przyjęty. 
 

Następnie Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek odczytała projekt uchwały z 

uwzględnieniem opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości 29,00zł.  
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały wraz z wprowadzoną stawką opłaty 

śmieciowej w wysokości 29,00zł. 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

10.11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu Targowiska 

Miejskiego w Brzezinach 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

(Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki opuścił posiedzenie Rady i już nie wrócił 

do końca posiedzenia). 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 
 

Przewodniczący komisji Adam Durański poinformował, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Naczelnik Wydz. RI odczytując projekt uchwały poprosił o naniesienie autopoprawki poprzez 

zmianę numeracji, gdyż powtórzony został dwukrotnie §3.  
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Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały z wprowadzoną autopoprawką 

pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

11. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  1. - nieobecny podczas głosowania. 

Uprawnionych do głosowania na sali 12. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

10.12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Miasta Brzeziny na I 

półrocze 2021r. 

Przewodniczący Rady Miasta odczytał projekt planu pracy Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 

2021 roku oraz treść projektu uchwały – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Sekretarz Miasta zwróciła uwagę, iż Miasto z końcem grudnia br. wychodzi ze Spółdzielni 

Socjalnej i w związku z tym punkt dotyczący oceny funkcjonowania spółdzielni jest 

bezzasadny. 
 

Przewodniczący Rady Miasta w drodze autopoprawki naniósł stosowną zmianę w planie pracy 

Rady Miasta. W związku z tym zapis w załączniku do projektu uchwały w miesiącu maju w pkt 

1. otrzymuje brzmienie: „Ocena funkcjonowania spółek miejskich za 2020 r.”. 
 

Innych uwag nie było. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały wraz z załącznikiem i wprowadzoną 

autopoprawką pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 12. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

10.13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 2021r. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Sobińska-Chruścielewska odczytała projekt planu 

pracy komisji na I półrocze 2021 roku – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Po odczytaniu przez Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej projekt uchwały (w załączeniu do 

niniejszego protokołu), Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały wraz z 

załącznikiem pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 12. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 
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Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

10.14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Finansowo-

Budżetowej Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 2021r. 

Przewodniczącego Komisji Finansowo-Budżetowej Marek Matyszczak odczytał projekt planu 

pracy komisji na I półrocze 2021 roku - w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Następnie Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej odczytał projekt uchwały – w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały wraz z załącznikiem pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 12. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

10.15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 2021r. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego odczytał projekt planu pracy komisji na I 

półrocze 2021 roku – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Następnie Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego odczytał projekt uchwały – w 

załączeniu do niniejszego protokołu, a Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały 

wraz z załącznikiem pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 12. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

10.16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 2021r. 

W imieniu Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych projekt planu pracy komisji na I 

półrocze 2021 roku odczytał radny Przemysław Maślanko – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

W związku z powyższym radny Przemysław Maślanko odczytał projekt uchwały – w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały wraz z załącznikiem                          

pod głosowanie. 
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Wynik głosowania: 

12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 12. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

10.17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i 

Sportu Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 2021r. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Przemysław Maślanko odczytał projekt 

planu pracy komisji na I półrocze 2021 roku – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Następnie Przewodniczący komisji odczytał projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zwróciła uwagę, iż ferie zimowe w tym roku wypadają 

w styczniu, a tymczasem w planie pracy komisji na styczeń zaplanowano informację nt. 

przygotowania placówek kultury i sportu oraz Świetlik do ferii zimowych, co wydaje się 

bezzasadne, gdyż w/w placówki z uwagi na pandemię nie organizują żadnych zajęć w okresie 

ferii. W związku z tym proponuje, aby wykreślić ten punkt z planu pracy komisji na I półrocze 

2021 roku. 
 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu przyznał radnej rację i w drodze 

autopoprawki skreślił z planu pracy komisji na I półrocze 2021 roku pkt 2. zaplanowany w 

styczniu, który brzmiał - „Informacja o przygotowaniu do ferii zimowych przez placówki 

kultury i sportu oraz świetlicę MOPS”. 
 

Innych uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały wraz z załącznikiem i wprowadzoną 

autopoprawką pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 12. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

11. Wolne wnioski i sprawy różne 

Radny Dariusz Guzek zwrócił uwagę na kwotę zaplanowaną w 2021 roku na remont ul. Sejmu 

Wielkiego – 20.000,00zł. Zastanawia się, czy jest możliwe wykonanie remontu za tak niskie 

środki. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż zaplanowany remont ul. Ludowej oraz Sejmu Wielkiego 

zostanie wykonany w przyszłym roku.  
 

Radny Janusz Nowański poruszył temat basenu i jego bardzo wąskiej oferty. Zwrócił uwagę, iż 

Miasto co roku dopłaca do basenu około 1mln zł. Poinformował również, iż na poprzedniej sesji 

wnioskował o zwołanie komisji z udziałem dyrektorem Centrum Kultury i Sportu, aby radni 
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mogli zapoznać się z planami rozwoju placówki na najbliższe lata, jednak nic w tej sprawie nie 

zrobiono.  

W związku z powyższym radny ponawia swoją prośbę, aby w styczniu na posiedzenie komisji 

zaprosić dyrektora Daniela Nawrockiego. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż w/w temat został zaplanowany na styczeń 2021. 
 

Pani Burmistrz poinformowała, iż Miasto złożyło wniosek o dofinansowanie na remont basenu 

na kwotę 1mln zł. 
 

Radna Ilona Redlińska zaproponowała, aby na sesjach zamienić plastikowe butelki z wodą na 

dzbanki z wodą. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż jest to możliwe pod warunkiem, iż wszyscy radni wyrażą taką 

wolę. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż zgłosił się do niego mieszkaniec miasta, który 

zaproponowała, aby każdy z radnych “zrobił rachunek sumienia” wobec mieszkańców i 

przedstawił złożone przez siebie wnioski i ich realizację. 
 

Na zakończenie Pani Burmistrz podziękowała radnym za cały rok wspólnej współpracy, a 

następnie wraz z Przewodniczącym Rady Miasta złożyli radnym oraz mieszkańcom 

najserdeczniejsze życzenia z okazji zbliżających się świąt Bożego Narodzenia. 
 

12.  Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Maślanko zamknął 

XXXV sesję Rady Miasta Brzeziny o godz. 1336. 

            

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie na nośniku DVD opisane w następujący 

sposób „XXXV sesja Rady Miasta Brzeziny z 30.XII.2020r.”, przechowywane w Biurze 

Obsługi Rady Miasta oraz publikowane na stronie internetowej pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=q2iperTiLLo.  
 

 

Przewodniczący Rady 

 

          Grzegorz Maślanko 
 

Protokołowała Joanna Strugińska-Flakiewicz 

 


